
— Es preveuen alguns canvis  
cara a la nova lliga, a la plantilla?
—  Home, com és normal ens veiem 
obligats a fer canvis a la plantilla, ja 
que hi han hagut baixes. Ara bé, en 
aquest m om ents no puc donar-te 
noms ni nom bre d'altes.l Per des
com pta t, en el proper núm ero de 
LAPILASTRA en facilitaré la relació 
complerta de totes les plantilles, in- 
clumt-hi els entrenadors.

— Per quin m otiu  va cessar 
l'entrenador?
—  Suposo que et refereixes a en Serra 
que va plegar a m itja tem porada. 
El nostre company Serra va haver 
de cessar, com normalment passa, al 
no fer bons resultats l'equip. Quan 
s'arriba aquí sembla que l'entrenador 
no serveix i que ell és el culpable. 
Però el temps ens ha demostrat que 
la culpa no era to ta  d 'e ll, i si a la  
manca d 'un  parell 0 tres de bons 
jugadors. En quant a l'últim entrena
dor, en Fàbrega, n'estem molt con
tents però el que passa és que no vol 
continuar.

— Què opines del nostre camp 
i com està el projecte del nou?

—  El nostre camp, tothom sap que és 
dels més pe tits  que existe ixen, en 
quant a te rreny de joc es refereix. 
Això perjudica la pràctica del Futbol, i 
al mateix temps la moral dels juga

dors i a fic iona ts. Per això demano 
públicament en nom meu i de tots els 
socis, que l'Ajuntament prengui les 
mesures necessàries perqué el camp 
es pugui fer el més aviat possible, i 
tingui consciència de que això no han 
d'ésser paraules buides, ja que és el 
sentir de molta gent del nostre poble.

' —A qué atribueixes el fe t  de 
quedar darrers la passada lliga?
—  A la categoria , que en aquells 
moments anava grossa al nostre Club 
tant econòmicament com esportiva
ment. A ixò  vol d ir que si no tens' 
l'encert de poguer formar un equip 
que et respongui a les prim eres de 
canvi (cosa aquesta degut als nostres 
mitjans econòmics és molt difícil) i 
per contra vas quedant endarrerit, és 
gairebé impossible aixecar-te, ja que 
la desmoralització creix, i fa molt mal 
a la plantilla.

— Quina participació té  el futbol 
dintre la comissió de la Festa M a
jor?.
—  A la comissió de la Festa Major del 
poble, igual que l'Associació de Pares 
de Família, estem al c inquanta per 
cent de partic ipació , ja que es fa 
conjuntament tant en les despeses 
com en els ingressos.

— Es veritat que els d'anteriors 
Festes Majors eren molt escassos
o migrats?

—  Des de que el Futbol es cuida 
de la Festa, dintre el meu record, puc 
dir-te que els guanys han oscil·lat de 
les sil mil a les cent mil pessetes, 
segons la sort que hem tingut.

— A quò és degut que hi hagi 
equips, com per exemple el Vílobí, 
que tinguin tan bones instal·la - 
cions. I en canvi siguin molt més 
novells que el nostre?
—  El tenir unes bones instal·lacions 
no va lligat amb el ser novell o no, i 
sí en canvi al te n ir calés o no; i al 
mateix temps el volguer-los emprar 
enaquestsquefers.

— A quina zona jugareu? a la 
d'Olot o Girona?.
—  Intentarem que ens posin a la zona 
de G irona, ja que creiem que és la 
que més ens convé en quant als 
desplaçaments. Ara bé, el qui té l'ú l
tima paraula és la Federació.

— Bé. Ja per avui acabem , a 
veure si el proper mes pots donar- 
nos to tes  les dades que ara no 
has pogut.
—  Intentaré fer-ho.

Donem per closa l'entrevista, 
to ta  vegada que els possibles  
dubtes que podíem tenir en gene
ral, han quedat resolts per boca 
del nou president, que tan ama
blement m'ha atés. Moltesgràcies.
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